
هرگـز بـه بـدحجابی رضـایت نمـی
دهیم اما با سعه صدر می خواهیم

مدارا کنیم
هر چند خیز بلندی از بد حجابی به بی حجابی برداشته شده اما شک
نکنید در بلند مدت خیز بلندی به سمت حجاب برداشته خواهد شد زیرا
یقین دارم بسیاری از بدحجاب ها، عفت و شرف و ناموس دارند اما
مانند فرزندی هستند که خطر را درک نمی کنند و ما باید آنها
راهنمایی کنیم و نباید بین بی حجاب و با حجاب دو قطبی سازی شود.

آیت الله عابدینی ، نماینده ولی فقیه و امام جمعه قزوین در دیدار
جمعی از اصحاب رسانه استان قزوین که در سالروز ولادت حضرت زینب
(س) و سالروز شهادت شهید مدرس و روز مجلس برگزارشد ، با بیان
مطلب فوق افزود: هرگز به بدحجابی رضایت نمی دهیم اما با سعه صدر
می خواهیم مدارا کنیم تا برخی جوانانی که در اشتباه هستند با
راهنمایی وتذکر و هدایت به مسیر اصلی بازگردند و به شخصیت والای

خود اهمیت دهند و آن را خدشه دار نکنند.

وی با اشاره به اهمیت رسالت های رسانه تصریح کرد : رسالت های
رسانه یک عنوان مهم است که باید مستمر باشد و تبیین مهمترین بخش
آن است.ما دو نوع تبیین مبنایی و میدانی داریم که به نظر می رسد

رسانه ها در هر دو زمینه رسالت سنگینی بر عهده دارند.

نماینده ولی فقیه در استان قزوین بیان کرد: در این ایام بایستی
فتنه انگیزی را جدی بگیریم و تاکید کنیم که لیدرها مانند ربات
های دشمن هستند که باید به اشد مجازات برسند البته فریب خورده ها
حسابشان جداست اما دستگاه قضایی لازم است با لیدرها و اربابانشان

بشدت برخورد کند.

وی اضافه کرد: بدترین کار دشمن تحقیر ملتهاست، در گذشته وقتی جان
کری برجام را به ظاهر امضا کرد برخی خوشحال شدند و گفتند ماجرا
تمام است اما حماقت کردند و تحقیر شدند.امروز هم افرادی را داریم
که آمریکا برایشان مثل فرعون است و خودشان را مطیع کامل می بینند

که در این عرصه باید رسانه ها روشنگری کنند.

امام جمعه قزوین تصریح کرد: برخی رسانه تماشاگرند و برخی نیز با
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دشمن کنار آمده اند و ما از بیان واقعیت ها و دستاوردها کوتاهی
کرده ایم .

آیت الله عابدینی درپایان افزود” تقویت امیدواری و امیدبخشی
رسالت مهم همه ما بویژه رسانه هاست و خوشبختانه همه ابزار و مواد
اولیه امیدآفرینی در کشور مهیاست و رسانه باید قدرت تزریق امید

به جامعه را داشته باشد.


